
Styrelsemöte Käloms vvo, 2023-05-10 

Hos Gunnar 
Närvarande: Tomas, Lena, Gösta, Carl-Göran, Gunnar och Agneta 

§1. Mötet öppnades av Carl-Göran Palmqvist. 

§2. Val av sekreterare, Agneta. Val av protokolljusterare, Gunnar. 

§3. Dagordningen Godkändes. 

§4. Föregående protokoll från 8 mars, gicks igenom och lades till handlingarna. 

§5. Älgförvaltning 
Vi diskuterade älgförvaltningens förslag, samt de frågor vi fått via mejl från Magnus Eriksson. 
-Vi uppskattade älgtätheten efter höstens jakt, inom Käloms vvo, till ca 3 älgar/1000 ha.  
-Vi skulle vilja ha som framtida mål, en avskjutningskvot på 4 älgar/1000 ha, vilket just nu inte är 
möjligt. 
-För att höja kvaliteten på stammen föreslår vi att sparar stora och äldre kor, i möjligaste mån.  
Att freda 10+ taggare i september. Samt att avsluta älgjakten senast 15 december.  

§6 Jaktkartor 
Carl-Göran och Tobias Nolervik gör ett förslag, utifrån WeHunts karta, som vi sedan kan skriva ut. 

§7. Jaktradio 155 mhz 
Mejl har gått ut, med intresseförfrågan att gemensamt köpa ny jaktradio, 155mhz. Köper vi 10, eller 
fler, får vi bättre pris.  

§8. Övriga frågor. 
Viltkamera. Ska vvo köpa in några viltkameror, för att få en överblick över vilken älgstam vi har? Finns 
intresse? Frågan lämnas öppen, till senare tillfälle. 

§9. Mötet avslutas och vi tackar Gunnar och Lisen för gott fika! 

 

 

 

 
Sekreterare Agneta Bylander    Justerat av Gunnar Olofsson 


